
ПРОТОКОЛ № 11

засідання громадської ради
при Дніпропетровській обласній державній адміністрації

05 грудня 2018 року м. Дніпро, просп. О.Поля, 1
Дніпропетровська обласна 
державна адміністрація

ВСЬОГО: 35 членів громадської ради при Дніпропетровській
облдержадміністрації.

ПРИСУТНІ: 22 члени громадської ради при Дніпропетровській
облдержадміністрації (додаток 1) та 6 представників від громадськості, які 
були запрошені профільними комітетами (додаток 2).

На засіданні присутній: директор департаменту інформаційної діяльності та 
комунікацій з громадськістю Маласай В.М.

ВИСТУПИВ: голова громадської ради при Дніпропетровській
облдержадміністрації Олександр Мотрюк запропонував затвердити 
регламент засідання.

Для доповіді надавати 5 хв., для запитань -  2 хв., провести засідання 
громадської ради за 2 години.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «21», проти -  «0», утримались -  «0».

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент засідання -  для доповіді 5 хв., для 
запитань -  2 хв., провести дев’яте засідання громадської ради при 
Дніпропетровській облдержадміністрації за 2 години.

ВИСТУПИВ: Олександр Мотрюк з пропозицією затвердити такий порядок 
денний:

1. Про затвердження Звіту громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації за 2018 р. (доповідач Коміссар В.В.).

2. Про План роботи громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації на 2019 р. (доповідач Коміссар В.В.).

3. Про включення представників ІГС, які не увійшли до складу 
громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації, до 
складу комітету з питань охорони здоров'я (доповідач Воронько О.Д.).
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4. Про звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
посилення контролю за термінами розміщення інформації на 
офіційному сайті Дніпропетровської облдержадміністрації посадовими 
особами департаментів Дніпропетровської облдержадміністрації 
(доповідач Воронько О.Д.).

5. Питання щодо створеної Координаційної ради сприяння розвитку
громадянського суспільства при Дніпропетровській
облдержадміністрації (доповідач Богданов М.Ю.).

6. Питання про проведення обговорення бюджету області на 2019 рік з 
громадськістю (доповідач Богданов М.Ю.).

7. Пропозиції щодо внесення в план роботи Обласної ради: Положення 
про затвердження Порядку участі громадськості у бюджетному процесі 
та Положення про проведення бюджетних слухань 
(доповідач Богданов М.Ю.).

8. Різне.
9. Визначення наступної дати засідання Громадської ради при 

Дніпропетровській облдержадміністрації.

ВИСТУПИЛИ:
Ольга Зюзіна запропонувала у пункті 8 «Різне» розглянути звернення 

до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо соціальної напруги 
у зв’язку із затриманням початку опалювального сезону в м. Кривий Ріг та 
м. Павлоград.

Віктор Таратушка звернувся з пропозицією у пункті 8 «Різне» 
розглянути ставлення громадської ради щодо введення військового стану в 
Україні.

Валерія Дідковська запропонувала у пункті 8 «Різне» розглянути 
питання про інформування членів громадської ради про всі заходи, які 
проводить Дніпропетровська облдержадміністрація.

Мотрюк Олександр Васильович запропонував проголосувати за всі 
зміни та доповнення до порядку денного одинадцятого засідання громадської 
ради при Дніпропетровській облдержадміністрації пакетом.

Заперечень не надходило.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «21», проти -  «0», утримались -  «0».

ВИРІШИЛИ: внести зміни до проекту порядку денного.
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ВИСТУПИВ: Олександр Мотрюк про затвердження порядку денного 
одинадцятого засідання громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації у запропонованій редакції:

1. Про затвердження Звіту громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації за 2018 р.

2. Про План роботи громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації на 2019 р.

3. Про включення представників ІГС, які не увійшли до складу 
громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації, до 
складу комітету з питань охорони здоров'я.

4. Про звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
посилення контролю за термінами розміщення інформації на 
офіційному сайті Дніпропетровської облдержадміністрації посадовими 
особами департаментів Дніпропетровської облдержадміністрації.

5. Питання щодо створеної Координаційної ради сприяння розвитку
громадянського суспільства при Дніпропетровській
облдержадміністрації.

6. Питання про проведення обговорення бюджету області на 2019 рік з 
громадськістю.

7. Пропозиції щодо внесення в план роботи обласної ради Положення про 
затвердження порядку участі громадськості у бюджетному процесі та 
Положення про проведення бюджетних слухань.

8. Різне:
8.1. Звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
соціальної напруги у зв’язку із затриманням початку опалювального 
сезону в м. Кривий Ріг та м. Павлоград.
8.2. Відношення громадської ради щодо введення військового стану в 
Україні.
8.3. Інформування членів громадської ради про всі заходи, які 
проводить Дніпропетровська облдержадміністрація.

9. Визначення наступної дати засідання громадської ради при 
Дніпропетровській облдержадміністрації.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «21», проти -  «0», утримались -  «0».

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний одинадцятого засідання
громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації у вказаній 
вище редакції:

1. Про затвердження Звіту громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації за 2018 р.

2. Про План роботи громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації на 2019 р.
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3. Про включення представників ІГС, які -не увійшли до складу 
громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації, до 
складу комітету з питань охорони здоров'я.

4. Про звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
посилення контролю за термінами розміщення інформації на 
офіційному сайті Дніпропетровської облдержадміністрації посадовими 
особами департаментів Дніпропетровської облдержадміністрації.

5. Питання щодо створеної Координаційної ради сприяння розвитку
громадянського суспільства при Дніпропетровській
облдержадміністрації.

6. Питання про проведення обговорення бюджету області на 2019 рік з 
громадськістю.

7. Пропозиції щодо внесення в план роботи обласної ради Положення про 
затвердження порядку участі громадськості у бюджетному процесі та 
Положення про проведення бюджетних слухань.

8. Різне:
8.1. Звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
соціальної напруги у зв’язку із затриманням початку опалювального 
сезону в м. Кривий Ріг та м. Павлоград.
8.2. Відношення громадської ради щодо введення військового стану в 
Україні.
8.3. Інформування членів громадської ради про всі заходи, які 
проводить Дніпропетровська облдержадміністрація.

9. Визначення наступної дати засідання громадської ради при 
Дніпропетровській облдержадміністрації.

І. З ПЕРШОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ.

Вероніка Коміссар звітувала про діяльності громадської ради при 
Дніпропетровській облдержадміністрації за період 05.12.2017— 05.12.2018 
(додаток 3).

Протягом звітного періоду відбулося 11 засідань (враховуючи 
сьогоднішнє), на яких розглянуто і обговорено 122 питання у різних сферах 
життєдіяльності.

Комітетами громадської ради проведено 54 засідання.
До роботи в комітетах залучено 8 представників ІГС, які не увійшли до 

складу громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації та 
16 експертів.

До громадської ради надійшло 42 звернення громадян, питання підняті 
у зверненнях пройшли обговорення, визначені виконавці та відповідальні.

Члени громадської ради взяли участь у понад 120 заходах, з них у 
37 виступили як організатори.
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Також наголосила про невиконані завдання громадської ради у 2018 р. 
та основні завдання громадської ради для роботи в наступному році.

Нашу річну діяльність ми повинні розглядати лише як один з етапів 
удосконалення механізму співпраці влади з інститутами громадянського 
суспільства для створення умов всебічного розвитку громадянина та 
покращення життєдіяльності мешканців Дніпропетровської області. Дякую 
Вам за увагу. Пропоную приступити до обговорення.

ВИСТУПИЛИ: Зима О.В., Мирончук В.Я., Крижановська Ж.М., Крещук К.В.

За результатами обговорення голова громадської ради Мотрюк О.В. 
наголосив, що ми всі мусимо робити кроки назустріч один одному, 
жертвуючи другорядним заради головного. Вирішувати питання, які 
найбільше турбують суспільство і потребують роз’яснень та їх вирішення.

Шановні члени Громадської Ради! Дякую Вам за роботу і бажаю 
енергії, наснаги, натхнення та реалізації всіх задумів у наступному році.

Інших пропозицій не надходило.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «21», проти -  «0», утримались -  «0».
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ: затвердити щорічний звіт громадської ради при
Дніпропетровській облдержадміністрації за 2018 рік.

II. З ДРУГОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Вероніка Коміссар, яка зазначила, що проект плану роботи громадської 
ради при Дніпропетровській облдержадміністрації на 2019 рік (додаток 4) 
був сформований на підставі наданих пропозицій профільних комітетів. 
Пропоную приступити до обговорення.

ВИСТУПИЛИ: Крещук К.В., Зюзіна О.І.

За результатами обговорення Коміссар В.В. запропонувала
проголосувати та затвердити план роботи громадської ради при 
Дніпропетровській облдержадміністрації на 2019 рік.

Мотрюк О.В. висунув на голосування питання про затвердження плану 
роботи громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації на 
2019 рік.
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ГОЛОСУВАЛИ: за -  «22», проти -  «0», утримались -  «0».
Рішення прийнято.

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи громадської ради при
Дніпропетровській облдержадміністрації на 2019 рік.

III. З ТРЕТЬОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Олексій Воронько щодо включення Віктора Позументчикова до складу 
комітету з питань охорони здоров'я громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації.

ВИСТУПИЛИ: Мирончук В.Я., Крещук К.В.

За результатами обговорення Коміссар В.В. запропонувала
проголосувати про включення Віктора Позументчикова до складу комітету з 
питань охорони здоров'я.

Мотрюк О.В. висунув на голосування питання про включення Віктора 
Позументчикова до складу комітету з питань охорони здоров’я громадської 
ради при Дніпропетровській облдержадміністрації.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «20», проти -  «1», утримались -  «1».
Рішення прийнято.

IV. З ЧЕТВЕРТОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Олексій Воронько звернув увагу, що веб-сайт облдержадміністрації 
наповнюється несвоєчасно і просить голову Дніпропетровської 
облдержадміністрації про посилення контролю за термінами розміщення 
інформації на офіційному веб-сайті Дніпропетровської облдержадміністрації 
посадовими особами департаментів.

ВИСТУПИЛИ: Крещук К.В.

За результатами обговорення Коміссар В.В. запропонувала підготувати 
звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації про посилення 
контролю за термінами розміщення інформації на офіційному веб-сайті 
Дніпропетровської облдержадміністрації.

Мотрюк О.В. висунув на голосування питання про звернення до 
голови Дніпропетровської облдержадміністрації про посилення контролю за
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термінами розміщення інформації на офіційному веб-сайті 
Дніпропетровської облдержадміністрації.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «21», проти -  «0», утримались -  «1».
Рішення прийнято.

V. З П’ЯТОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Михайло Богданов інформацію щодо створення координаційної ради.

ВИСТУПИЛИ: Мирончук В.Я., Коміссар В.В., Зима О.В., Маласай В.М., 
Мотрюк О.В., Крещук К.В.

Мотрюк О.В. запропонував інформацію щодо створеної 
координаційної ради взяти до відома.

VI. З ШОСТОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Михайло Богданов інформував щодо проведення обговорення 
бюджету області на 2019 рік.

Виступили: Маласай В.М., Коміссар В.В., Мотрюк О.В., Крещук К.В.

Мотрюк О.В. запропонував інформацію щодо проведення обговорення 
бюджету області на 2019 рік з громадськістю взяти до відома.

VII. З СЬОМОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Михайло Богданов запропонував звернутися до обласної ради про 
включення в план роботи обласної ради Положення про затвердження 
Порядку участі громадськості у бюджетному процесі та положення про 
проведення бюджетних слухань.

ВИСТУПИЛИ: Маласай В.М., Коміссар В.В., Мотрюк О.В., Крещук К.В., 
Таратушка В.В.

Мотрюк О.В. висунув на голосування питання про звернення до обласної 
ради про включення в план роботи обласної ради Положення про 
затвердження порядку участі громадськості у бюджетному процесі та 
Положення про проведення бюджетних слухань.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «11», проти -  «З», утримались -  «7».
Рішення не прийнято.



8

VIII. З ВОСЬМОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО, РОЗДІЛ «РІЗНЕ», 

ВИСТУПИЛИ:

8.1. Звернення до голови Дніпропетровської облдержадміністрації щодо 
соціальної напруги у зв’язку із затриманням початку опалювального сезону 
в м. Кривий Ріг та м. Павлоград.

ВИСТУПИЛИ: Зюзіна О.І., Мотрюк О.В., Зима О.В., Комісар В.В., 
Крещук К.В., Таратушка В.В., Воронько О.Д.

За результатами обговорення Мотрюк О.В. питання щодо соціальної напруги 
у зв’язку із затриманням початку опалювального сезону в м. Кривий Ріг та 
м. Павлоград взяти до уваги, звернення до голови облдержадміністрації не 
направляти.

8.2. Ставлення громадської ради щодо введення військового стану в 
Україні.

Таратушка В.В. доповів про необхідність громадської ради оприлюднити 
свою позицію стосовно військового стану.

Коміссар В. В.- запропонувала підготувати звернення щодо ознайомлення 
всіх членів громадської ради і оприлюднити на веб-сайті 
облдержадміністрації.

В обговоренні взяли участь: Мотрюк О.В., Таратушка В.В.,
Чередніченко О.Є., Крижановська Ж.М.

Мотрюк О.В. висунув на голосування питання про звернення щодо введення 
військового стану в Україні, відповідальний Таратушка В.В.

ГОЛОСУВАЛИ: за -  «22», проти -  «0», утримались -  «0».

8.3. Інформування членів громадської ради про всі заходи, які проводить 
Дніпропетровська облдержадміністрація.

В обговоренні взяли участь: Дідковська В.Ю., Коміссар В.В., Мотрюк О.В.

Мотрюк О.В. питання інформування членів громадської ради про всі заходи, 
які проводить Дніпропетровська облдержадміністрація, взяти до відома.
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IX. З ДЕВ’ЯТОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ВИСТУПИЛИ:

Вероніка Коміссар, яка запропонувала 31 січня 2019 року призначити 
наступною датою для проведення чергового дванадцятого засідання 
громадської ради при Дніпропетровській облдержадміністрації, о 14.00.

ВИРІШИЛИ: взяти до відома, що 31 січня 2019 року є датою проведення 
чергового дванадцятого засідання громадської ради при Дніпропетровській 
облдержадміністрації, о 14.00.

Голова громадської ради 
при Дніпропетровській обласній 
державній адміністрації О.В.МОТРЮК

Секретар засідання громадської ради 
при Дніпропетровській обласній 
державній адміністрації В.В.КІПРОВ

05.12.2018 р.


